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Inleiding 

Onlangs ontvingen wij van de KNNV het signaal dat er bezwaar is gemaakt tegen de aanplant van 

meidoorns langs de Markerwaard weg. De meidoorns zouden niet goed zijn voor fruitbomen. De 

Markerwaard weg valt nu onder het beheer van de provincie ( De parallelweg onder het beheer van 

HHNK ). De KNNV  overlegt al jaren met de provincie en het HHNK en hebben afspraken gemaakt 

met hen om de bermbeplanting langs hun wegen diverser er kleurrijker te maken. Dit ter 

instandhouding en verbetering van de biodiversiteit. Dat tegen de aanplant van meidoorns bezwaar 

is gemaakt vinden wij jammer en niet passen in deze tijd waarin natuurinclusiviteit steeds meer de 

norm wordt. Daarom hebben wij voor u de volgende vragen: 

 

1.  Is dit signaal ook bij u overgekomen en zo nee, zijn er wel andere klachten t.a.v. 

aanplant en beheer van gemeentelijke bermen van bewoners en/of agrariërs 

binnengekomen in het afgelopen jaar en zo ja waarover? 

antwoord  Ja dit hebben wij ook vernomen. Er zijn afgelopen jaar enkele klachten binnengekomen 

van bewoners m.b.t. bermbeheer en -beplanting. Het betreft verzoeken tot bermbeheer 

vanwege hoog gras, brandnetels en in 1 geval vanwege bloeiende berenklauwen. 

2. Hoe gaat u in algemene zin, uitgaande van het belang wat onze gemeente hecht aan de 

bescherming van de natuurwaarden, om met deze klachten? 

antwoord Bij dit soort klachten worden alle belangen goed met elkaar afgewogen, zonder daarbij 

afbreuk te doen aan het belang van de natuur en de landbouw voor het vergroten van 

de biodiversiteit in het landelijk gebied. De provinciale Milieufederaties hebben een 

website gelanceerd met vele maatregelen die boeren kunnen nemen om de 

biodiversiteit te vergroten: https://www.landbouwmetnatuur.nl/ 

3. Zoals bij de inleiding geschetst overlegt de KNNV al  jarenlang zowel met de provincie 

als met het HHNK over het beheer en beplanting van de bermen langs de wegen. Binnen 

niet al te lange tijd worden er wegen van het HHNK overgedragen aan de gemeente. 

Bent u bereid bij de overdracht deze gemaakte afspraken  over te nemen mocht dit aan 

de orde zijn? 

https://www.landbouwmetnatuur.nl/


 

 

Antwoord Jazeker. Wij staan als gemeente voor het verbeteren van de biodiversiteit en uitbreiden 

waar mogelijk. 

4. En bent u bereid dit regionaal aan te kaarten? 

Antwoord Uiteraard. West-Friesland is een regio bij uitstek waar natuur en landbouw veelvuldig 

samen voorkomen. Het is dan ook belangrijk om dit regionaal aan te kaarten, om samen 

naar de beste oplossingen te zoeken. Daarbij kunnen de West Friese gemeenten en de 

provincie Noord Holland de rol vervullen van bemiddelaar tussen natuur en landbouw. 

 

 


